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Als gevolg van de geldende coronaregels werd deze vergadering gehouden in de vorm van een videocall, via het 
platform van Teams. 
 

 

 

VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN 15 MAART 2021  
 
De voorzitter heet iedereen welkom  

 

 

1. Goedkeuring van het verslag van de raad van 18 januari 2021 

Het verslag wordt goedgekeurd.   

 

2. Ontwerp criteria subsidies cultuur 

Het gemeentebestuur Kasterlee ondersteunt financieel erkende verenigingen tijdens de 

periode 2022-2025 die een uitzonderlijk cultuuraanbod voor alle inwoners aanbieden 

omwille van samenwerking tussen deelgemeenten of diverse actoren, professioneel aanbod, 

ongewoon karakter en behoud/beheer van het waardevolle erfgoed van de eigen vereniging. 

Een werkgroep buigt zich over een nieuw subsidiereglement voor erkende verenigingen.  In 

een volgende vergadering komen de cultuursubsidies aan bod en aan de 



vertegenwoordigers van de cultuurraad in de werkgroep is gevraagd om hiervoor een 

voorstel uit te werken. 

Op 2 maart werd in een extra vergadering van de cultuurraad een voorstel uitgewerkt met 

criteria voor de subsidiëring. De criteria worden voorgesteld aan (en verfijnd door) de 

werkgroep subsidies op 16 maart. Later wordt het volledige subsidiereglement voor advies 

voorgelegd aan de adviesraden.  

3. VIP-mail analyse “Te weinig gelezen” 

 

VIP-mail staat voor Verenigingen Informatie Pakket per mail. Hierin wordt alle relevante 

informatie voor verenigingen verzameld en in principe maandelijks verstuurd. Uit de analyse 

blijkt oa dat de info weinig gelezen wordt (aangeklikt/doorgeklikt). Elke contactpersoon van 

de erkende verenigingen is ingeschreven op de VIP-mail en ontvangt de informatie. Maar in 

principe kan iedereen zich inschrijven op de VIPmail. Bedoeling is dat de relevante 

informatie binnen de vereniging verder gecommuniceerd wordt maar we hebben de indruk 

dat niet alle verenigingen dit doen?  

 

• Bij Femma Kasterlee wordt de VIP-mail verspreid aan de leden van het dagelijks 

bestuur en besproken op de vergadering.  

• Bij KF De Kunstminnaars komt de VIP-mail op een mailadres dat door verschillende 

personen gelezen wordt.  

 

Mogelijke verklaringen voor het resultaat van de analyse: 

• Tijdens Corona is er afgeweken van de maandelijkse frequentie waardoor er 

misschien te veel informatie op de verenigingen afgevuurd werd en er uiteindelijk 

minder naar gekeken werd; 

• Er werd tijdens Corona minder of niet vergaderd door de verenigingen 

 

Conclusie: 

• Onderwerpen zijn goed, het initiatief op zich ook 

• Corona heeft wellicht roet in het eten gestrooid met een impact op de analyse 

• Verder verspreiden van de informatie is een verantwoordelijkheid van de 

contactpersoon. Misschien wel nuttig om het initiatief op zich nog eens te promoten 

en ook de mogelijkheid om meerdere personen per vereniging aan te melden 

 

Bij de sportraad gaan ze ervan uit dat wat relevant is wel wordt opgepikt. 

 

4. Advies financiële ondersteuning cultuurraad voor de Kempen 

 

In een e-mail van 21 februari vraagt het bestuur van de Cultuurraad voor de Kempen een 

solidaire bijdrage van alle betrokken gemeenten. In 2018 werd de vraag ook gesteld en 

afgewezen omwille van bedenkingen over de meerwaarde van de raad. Walter nam vorig 

jaar een keer deel aan een vergadering maar aangezien hij omwille van technische 

problemen zijn feedback nu niet kan geven wordt de vraag opnieuw meegenomen naar de 

volgende cultuurraad in mei. Op basis van de verouderde info op de website van de 

cultuurraad voor de Kempen zijn er ook bij de andere bestuursleden wel vragen over de 

werking. Anderzijds wordt ook opgemerkt dat als iemand van de cultuurraad deelneemt aan 

de vergaderingen dat het ook logisch is dat er bijdrage gedaan wordt. Het gaat bovendien 

ook niet over een grote bijdrage (kleine gemeente: 50 euro, grote gemeente: 100 euro). 

 

5. Rondvraag 

 

• Vragen van Reimonda (via Peter): 

◦ Zijn de materialen van de uitleendienst bij evenementen (nadars, podiumwagen, 

podiumelementen …) verzekerd via de gemeente of ligt hier ook een 

verantwoordelijkheid van vereniging zelf? We zoeken dit uit en koppelen hierover 

volgende vergadering terug. 

https://www.kasterlee.be/product/1756/inschrijven-en-uitschrijven-op-e-mail-lijsten


◦ Worden er vergaderingen met alle adviesraden samen georganiseerd? Voorlopig 

zijn hiervoor geen plannen. Als er actuele onderwerpen kan dit uiteraard wel. 

Bijvoorbeeld voor de voorstelling van de subsidies zal er een gezamenlijk 

infomoment met jeugd, cultuur en sport georganiseerd worden.  

 

Volgende bijeenkomst van de cultuurraad : maandag 10 mei om 19,30 uur.  Vorm en/of 

plaats van de vergadering worden later bepaald. 

 

 

 

 

 

 

 

De secretaris          De voorzitter 

Walter Leysen                  Peter Van Gorp 

 


